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Činnost oddílu kopané TJ Slovácko Vážany v roce 2009 
Podklady pro zápis do vánočního zpravodaje obce Vážany 

 
Ročník 2008/2009 – jaro 2009 

 
Mužstvo mužů – okresní soutěž 
 
Po výsledkově neúspěšné podzimní části soutěžního ročníku OS 2008/2009, kdy skončilo naše 
mužstvo na 11. místě s bilancí 4 vítězství, 3 remízy a 6 porážek, skóre 24:35 a počtem bodů 
15 si nikdo z hráčů, funkcionářů ani fanoušků určitě nepřipouštěl možnost dalšího sestupu, 
tentokrát z okresní soutěže. Bohužel naše mužstvo skončilo po jarní části tohoto ročníku opět 
na sestupovém 12. místě s celkovou bilancí: 

7 vítězství, 3 remízy a 16 porážek, skóre 36:66, počet bodů 24. 
Vzhledem k tomu, že sestupující mužstva z vyšších soutěží byla z našeho okresu, 
sestupovaly 3 mužstva jak z OP tak z OS, což způsobilo, že naše mužstvo bohužel 
z 12. příčky sestoupilo do základní třídy. V podstatě se tak opakovala situace 
z předchozího roku a tím bylo dovršeno asi nejsmutnější období v novodobé historii vážanské 
kopané. 
Celková tabulka okresní soutěže soutěžního ročníku 2008/2009 vypadala takto: 
 

1. Havřice  26 20 2 4 99:27 62 
2. Nivnice  26 16 5 5 74:53 53 
3. H. Němčí  26 13 6 7 59:45 45 
4. Březová  26 13 4 9 69:47 43 
5. Pitín   26 11 7 8 44:44 40 
6. Huštěnovice  26 10 8 8 42:39 38 
7. Korytná  26 11 4 11 47:56 37 
8. Buchlovice  26 8 10 8 56:44 34 
9. Popovice  26 10 4 12 60:56 34 
10. St. Město  26 10 3 13 48:60 33 
11. Košíky  26 7 8 11 41:58 29 
12. Vážany  26 7 3 16 36:66 24 
13. Mistřice  26 6 2 18 51:85 20 
14. Bystřice p/L  26 5 4 17 40:86 19 

 
 
Přitom zejména průběh zimní přípravy ničemu takovému nenasvědčoval a paradoxně byl 
hodnocen jako jeden z nejkvalitnějších za poslední léta. 
Vzhledem k příznivému počasí náš tým absolvoval zimní přípravu bez výraznějších komplikací. 
Její součástí bylo již tradiční 4-denní zimní soustředění na Radějově, kterého se zúčastnilo 
rekordních 18 hráčů a kde jsme mohli důkladně využít k nabrání fyzické kondice okolních 
kopcovitých terénů, které byly tentokrát opatřeny i bohatou sněhovou pokrývkou. Varováním 
mělo být již tradiční vystoupení na velmi kvalitně obsazeném zimním turnaji na umělé trávě ve 
Starém Městě v rámci Pipelife Cup 2009. V konkurenci mužstev Březolupy (I.A), Zlechov (I.B), 
Břestek (OP), Buchlovice, Bílovice, Huštěnovice a Staré Město  obsadilo naše mužstvo celkové 
5. místo, za 2 vítězství, 1 remízu a 4 porážky se skórem 6:20 a počtem bodů 7. Projevila se 
absence střelce Marka Pavlíčka, který se podrobil operaci kolena a vůbec neabsolvoval zimní 
přípravu a bohužel také pokračovala série dlouhodobých zranění zejména v obranných řadách, 
kdy jsme v podstatě každý zápas obranu skládali jinak. Tomu odpovídal počet jak vstřelených 
tak inkasovaných branek. I přesto jsme do jarní část soutěže vstupovali s optimismem, 
podloženým zlepšení fyzické kondice a omlazením týmu. 
Úvodní zápasy však byly výsledkově katastrofické. Po pěti kolech jsme neměli žádný bod a 
skóre 1:14 vypovídalo o našich velkých problémech jak v útočné tak obranné fázi. Rázem jsme 
se ocitli na chvostu tabulky a začalo se mluvit o reálném nebezpečí sestupu. I přes 2 povinná 
vítězství v domácím prostředí byla situace kritická, vzhledem ale ke stejným výsledkům týmů 
ohrožených sestupem existovala stále šance na záchranu. Definitivně tato naděje padla 
v klíčovém domácím utkání s mužstvem Košíků, které bylo ve stejné situaci jako náš tým. 
Utkání jsme nezvládli a přestože jsme po poločase vedli 1:0, nakonec odešli poraženi, což ve 
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vyrovnané tabulce rozhodlo. Jiskřička naděje se objevila po našem nejlepším jarním utkání a 
jediném vítězství na venkovním hřišti v Huštěnovicích v předposledním kole, ta ovšem zhasla 
díky překvapivým výsledkům zejména ohrožených mužstev v posledních kolech, jak tomu je 
vždy zvykem. V žádném případě se na to ale vymlouvat nemůžeme, neboť jsme na jaro 
prohráli se všemi soupeři (Mistřice, Bystřice p. L., Košíky i Staré Město) se kterými jsme 
bojovali o udržení v soutěži. Výsledkem bylo poslední místo v jarní části soutěže (zároveň jsme 
byli mužstvo s nejmenším počtem vstřelených branek v soutěži), což je také smutný rekord. 
Příčiny sestupu byly již zmíněny. Na jedné straně střelecký výpadek našeho tradičního 
kanonýra Marka Pavlíčka, jehož zdravotní stav mu neumožňoval plnohodnotný výkon. Ke 14 
brankám na podzim přidal na jaro pouhé 2 branky. Bohužel nikdo z kádru mužstva nebyl 
schopen Marka nahradit a vstřelených celkových 12 branek v jarní části je našim smutným 
rekordem. Druhou největší příčinou byla špatná hra v obraně, kdy se nepodařilo nahradit 
zraněného Petra Oharka na klíčovém místě stopera. V celém týmu také nebyla osobnost, která 
by svým výkonem strhla ostatní, také tréninková morálka poklesla a v kombinaci 
s pokračujícími zraněními hráčů, což mělo za následek pokles konkurence v týmu, toto 
všechno dohromady mělo za následek sestup našeho mužstva do základní třídy. 
Pro všechny hráče, realizační tým a fanoušky to bylo ještě větší zklamání než předchozí sestup 
z OP, neboť se jednalo o druhý sestup ve 2 letech po sobě a to je vždy velmi frustrující. 
Celková nálada v týmu byla velmi negativní, což se projevilo napjatými vztahy jak mezi 
samotnými hráči tak ve vztahu k vedení klubu a realizačnímu týmu.   
Úkolem managementu a zejména trenéra bylo v tomto deprimujícím období krátké letní 
přestávky, kdy není čas na radikální změny, tým opět nabudit a namotivovat hráče i sebe 
sama do další práce, byť to bylo v nejnižší třídě okresního fotbalu. 
Mužstvo trénovalo pod vedením trenéra Milana Soustružníka, vedoucím mužstva byl Martin 
Kolář.  
 

 
Zimní soustředění v Radějově bylo tentokrát včetně sněhové pokrývky a zúčastnilo se ho 
rekordní počet hráčů - 18. 

 
Zimní turnaj ve Starém Městě Pipelife Cup        Vážanské fotbalové hřiště pod bílou peřinou 
2009, jehož se tradičně každý rok účastníme.    (únor 2009). 
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Během roku se pravidelně scházel ke schůzové činnosti výbor TJ Slovácko Vážany. 
 
Nejdůležitější akcí v oblasti budování a zlepšování zázemí pro fotbal bylo dokončení veškerých 
nutných prací pro vybudování závlahového systému fotbalového hřiště pro následné spuštění 
automatického zavlažování. Pro spuštění zavlažování bylo nutné zrealizovat následující akce: 
- realizace stavby sociálního zázemí (WC) a hospodářské místnosti se zázemím pro 
přečerpávací stanici, tak abychom mohli nainstalovat čerpadlo s řídicí jednotkou a provést 
připojení akumulačních nádrží 
- připojení akumulačních nádrží do rozvodu vody, instalace plováku, uzavíracích vík 
- oživení a odzkoušení čerpadla, montáž rozvaděče a řídicího systému zavlažování  
- slavnostní spuštění zavlažování dne 8.5.2009 
- vnitřních instalace rozvodů vody a odpadů pro sociální zázemí (WC) 
 
Velký dík patří všem hráčům, funkcionářům i fanouškům, kteří se zúčastnili množství brigád 
v průběhu jara, léta i podzimu a bez nichž bychom v žádném případě nezvládli vybudovat 
všechno to, co se nám v letošním roce zbudovat podařilo.  
Speciální poděkování si zaslouží také pan František Kutálek, který obětavě a nezištně zajišťuje 
sečení trávy na fotbalovém hřišti. 
Poděkování patří také obci Vážany, která přispěla nemalou finanční částkou na vybudování 
toalet a hospodářské místnosti se zázemím pro přečerpávací stanici s akumulačními nádržemi. 
 
Příjemným zpestřením letní přestávky, které bylo zároveň netradičním zakončením neúspěšné 
sezóny, byl celodenní výlet - výšlap na Buchlov. Někteří starší hráči se také již v červnu 
v rámci společného družstva s Tučapy zúčastnili turnaje internacionálů nad 35 let ve 
Stříbrnicích. 
 

Ročník 2009/2010 - podzim 2009 
 

Mužstvo mužů – základní třída, skupina A 
 
Po tradičně krátké letní přestávce vyplněné účastí na letním přátelském fotbalovém turnaji 
v Dolních Dunajovicích (kde jsme obsadily 3. místo a získali trofej pro nejlepšího brankáře 
Stanislava Roubalíka, jinak za normálních okolností obránce !) jsme se bez další přípravy vrhli 
do podzimní části základní třídy, které se zúčastnilo ve skupině A rekordních 16 mužstev. 
Ještě před začátkem mistrovských zápasů je nutné vzpomenout naši krátkou účast v Českém 
poháru, kde jsme v předkole Českého poháru podlehli v poměru 0:6 mužstvu Košíků v utkání, 
které bylo poznamenáno velkou neúčastí z důvodů dovolených.  
Podzimní část základní třídy soutěžního ročníku 2009/2010 jsme zahájili šťastnou výhrou v 
utkání dvou sestupem zdecimovaných týmů v Mistřicích. V následujícím utkání jsme zvítězili v 
historickém 1. derby se sousedními Tučapy 4:3. Tento výsledek byl však později STK OFS Uh. 
Hradiště z důvodů nedovoleného startu hostujícího hráče kontumován v náš prospěch 3:0.  
Následovala zaváhání na hřištích soupeřů (Jarošov „B“, Kunovice, Podolí), přičemž zejména 
v Podolí se jednalo o ostudný výkon z naší strany. Tyto výsledky a zejména hra soupeřů 
potvrdily fakt, že i základní soutěž okresního fotbalu se znatelně zkvalitnila a že v podstatě 
můžeme počítat až se sedmi týmy,které si mohou činit naděje na postup do OS. 
Kladem byly podzimní výsledky na domácím hřišti, kdy jsme nešťastně prohráli 1:2 pouze 
v utkání se suverénním vítězem podzimu Kněžpolem „B“, který na podzim neprohrál. Přesto to 
byl jeden z našich nejlepších podzimních výkonů, spolu s vítězstvím 2:1 v Částkově a domácím 
debaklem proti nejslabšímu týmu soutěže mužstvu Traplic „B“. Druhé velmi nečekané a také 
naprosto zbytečné a neomluvitelné selhání jsme bohužel předvedli v závěrečném podzimním 
utkání předehrávaného jarního kola proti Mistřicím, kdy jsme prohráli 2:3, ačkoliv jsme ještě 
deset minut před koncem vedli 2:1 a kopali penaltu proti soupeři, kterému byl navíc vyloučen 
brankář.  Bohužel se taková naše utkání již stávají tradicí a zbytečně jsme si tak oslabili naši 
pozici do jarních bojů. Ve všech ostatních utkáních v domácím prostředí se nám podařilo 
zvítězit.  
Mužstvo tak nakonec skončilo po podzimní části okresní soutěže na 4. místě s bilancí: 

10 vítězství, 0 remízy a 5 porážek, skóre 37:24, počet bodů 30, 
a udrželo si kontakt s čelem tabulky. 
Naše postavení v tabulce ZT skupiny A po podzimu 2009/2010 je tedy následující: 
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ZÁKLADNÍ TŘÍDA, SKUPINA A 

Tabulka po podzimní části, ročník 2009/2010 

1. Kněžpole B  14  12  2  0  49:18   38  
2. Topolná   15  10  3  2  69:22   33  
3. Částkov   15  10  3  2  60:19   33  
4. Slov.-Vážany  15  10  0  5  37:24  30  
5. Kunovice   15  8  5  2  46:23   29  
6. Medlovice   15  9  2  4  43:36   29  
7. Jankovice   15  8  0  7  30:34   24  
8. Mistřice   15  7  1  7  37:35   22  
9. Jarošov B   15  7  1  7  42:41   22  
10. Podolí   15  5  1  9  38:38   16  
11. Tučapy   15  4  4  7  26:38   16  
12. Jalubí B   15  4  0  11  30:46   12  
13. Stříbrnice  15  3  3  9  24:42   12 
14. Traplice B  15  1  1  13  15:71   4  
15. Tupesy B   15  0  2  13  16:75   2 

V tabulce po podzimní části jsme na domácím hřišti skončili na 2. místě, v utkáních venku jsme 
obsadili až 6. místo. 
Naším nejlepším střelcem podzimu se tentokrát nestal tradiční kanonýr Marek Pavlíček, který 
hrál vzhledem ke svému zdravotnímu stavu na postu stopera, ale Radek Filípek (posila do 
útoku z Žeravic) s celkovým počtem 9 vstřelených branek. Ten byl doplňován duem Jakub 
Gottwald (7 branek), který byl na podzim platnou posilou týmu zejména v útočné fázi a 
Antonín Vaculík s bilancí 6 branek. Na rozdíl od minulých let se tak střelecká síla rozdělila mezi 
více hráčů, což je velmi cenná skutečnost. Tento fakt, že se nám podařilo nahradit branky 
Marka Pavlíčka, považuji z pohledu do budoucna jako velmi důležitý. I když jsme tentokrát 
neměli výrazné problémy s kádrem, mužstvo bylo na podzim stále oslabeno z důvodů 
zdravotního stavu o několik hráčů, kteří byli dříve oporami mužstva a to zejména v obranných 
řadách (Petr Oharek, Martin Trlida). Slibně se ukazuje také zapracování 2 mladých hráčů 
(Martin Bilík, Michal Hlaváček), kteří se po počáteční aklimatizaci v mužstvu ukazují jako 
perspektivní posily kádru. Radost mi také dělají pokroky hráčů (Staňa Roubalík, Radek 
Měšťánek), kteří dříve spíše nenastupovali v základní sestavě, ale doufám, že se blíží doba, kdy 
budou platnými hráči, na kterých bude vážanský fotbal stavět. Mimo výše jmenované střelce 
branek byl největší oporou v podzimních zápasech tvůrce hry Jirka Machynka. 
Mužstvo trénovalo také na podzim pod vedením trenéra Milana Soustružníka, vedoucím 
mužstva byl Martin Kolář. 
 
K ukončení podzimní části soutěže, jehož součástí bylo i hodnocení sezóny a jednotlivců jsme 
se tentokrát sešli v hojném počtu i se svými drahými polovičkami na posezení v restauraci 
Steak House ve Vracově dne 28.11.2009. 
 
Závěrem bych rád upřímně popřál za celou TJ Slovácko Vážany všem občanům naší obce 
klidné a příjemné prožití nejkrásnějších svátků v roce a zejména mnoho zdraví, štěstí a pohody 
v celém roce příštím. 
Zároveň mi také dovolte vyslovit mé sportovní přání pro příští rok. Pevně věřím, že na začátku 
roku 2010 dotáhneme výstavbu sociálního zařízení na hřišti a hospodářské místnosti se 
zázemím pro přečerpávací stanici do konce. Jsem si jist, že nová budova pro sociální zázemí na 
hřišti přispěje ke zkvalitnění zázemí pro fotbalové fanoušky, kterých tak bude chodit na naše 
utkání ještě více. Také bych byl rád , kdybychom se ještě více mohli opřít o jejich podporu, 
zejména ve chvílích kdy se nám nedaří, tak jak to vesměs vidíme na hřištích soupeřů. Rádi 
také uvítáme jakoukoliv pomoc při dokončení této akce, neboť nás čeká ještě hodně práce a 
brigádnických hodin.  
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Společné družstvo internacionálů  Letní turnaj v Dolních Dunajovicích se odehrál 
Vážan a Tučap  na turnaji ve Stříbrnicích.  v krásném areálu a na kvalitním hřišti. 

 
Výšlap na Buchlov dne 27.6.2009...start …a cíl. Škoda malé účasti ! 

 
Historický okamžik – první spuštění zavlažování na vážanském hřišti dne 8.5.2009. 
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Momentka ze zakončení sezóny ve Steak House. Duha na vážanském hřišti (červen 2009). 

 
 
Zapsal: Milan Soustružník, jednatel TJ Slovácko Vážany 
 
 
 
6.12.2009 
 
 
 


